
FAU møte 15.mars 2022 

 

Dato 22.03.22 
Neste møte 26.04.22 

Referent Linda Furu-Odden 

 

Deltakere: 

Navn Klasse Tilstede 
Yngvild 1 klasse ☐ 

Tone 1 klasse ☐ 

Stine 2 klasse ☒ 

Emilie 2 klasse ☐ 

Lisa 3 klasse ☐ 

Åse 3 klasse ☐ 

Linda 4 klasse ☒ 

Eirin 4 klasse ☒ 

Merete 5 klasse ☒ 

Trude 5 klasse ☐ 

Kathe 6 klasse ☐ 

Iselin 6 klasse ☐ 

Kjetil 7 klasse ☐ 

Stian 7 klasse ☐ 

Solveig Rektor ☒ 

 

 

 

  



Agenda:  

• Skolen informerer (fast punkt)  

o Uteområdet skolen 

o Kan Elevrådet ta ansvar for juletreet?  

➢ Ja elevrådet tar ansvar for juletreet.  

o Sepu  

➢ Undersøkelse før jul i samarbeid med høgskolen på innlandet. Har gått 

gjennom resultatene og de er gode. Vi kommer ikke til å vise 

resultatene da det er en liten skole. Vi ønsker å jobbe videre med 

motivasjon og det å jobbe med seg selv. Begynner med det neste 

onsdag.  

o Skolemelk 

➢ Melkeskapene står på grupperommet og dette er noe vi har mangel 

på. Har igjen andre steder å flytte melkeskapene. Må se om vi klarer å 

finne noen løsning på det.  

 

• Informasjon fra elevrådet 

o Ønsker knagger i jentegarderoben 

  

• Skolebuss 

Noen som har vært i kontakt med kommunen vedr. tema fra forrige FAU møte:  

«9.11.21: Det kommer spørsmål om hvorfor bussen ikke går via Klatran. Anbefaler 

å ringe kommunen å høre vedr. dette. Gunn Agersborg har med skyss å gjøre.»   

Stine Kontaktet kommunen 4.01.22 og venter nå på svar fra saksbehandler for 

skoleskyss på hvorfor bussen ikke går via klatran. 

22.03.22: Ble ikke tid til å ta dette opp på møtet 

 

«9.11.21: Buss i forhold til leksehjelp er en buss som går til Lødingen. De kan 

derfor ikke endre ruten på denne bussen. Barna må gå ned til bussholdeplassen 

ved hovedveien og barna blir også sluppet av på hovedveien. Dette medfører at 

noen barn må krysse hovedveien som er veldig traffikert med høy fart. (Troms 

fylkestrafikk)»  

5, 6 og 7 har leksehjelp. Er det noen i disse klassene som kunne samkjørt kjøring?  

Fint om klassekontaktene kan høre med de klassene dette gjelder for.  

22.03.22: Ble ikke tid til å ta dette opp på møtet 

  



 

• Erfaringer etter diskoteket 

o Elevene var så i ekstase før de skulle på diskotek. Gikk veldig bra på diskoteket 

og der var veldig god stemning. Vi gjorde oss noen erfaringer. Mer detaljer 

rundt dette tas i evalueringsmøte.  

Dette var såpass suksess at vi bør vurdere muligheten for å ha halloween 

diskotek.  

• Dugnad  

o Forslag om å ha dugnad på å pusse ned og beise opp benkene på skolen slik at 

vi ivaretar disse. Forslaget er at en klasse får dette som oppgave. Dette 

utføres da på skolen på dagtid. Foreslår at dette utføres av 5. klasse. Solveig 

tar en dialog vedr. dette internt.  

 

• Uteområdet på skolen 

o FAU og Sørvik skole har i en tid vært i dialog med kommunen rundt 

uteområdet på skolen. I høst ble vi forespeilet at landskapsarkitekten skulle 

lage en planskisse med forslag til uteområdet på skolen. Dette er pr. nå ikke 

aktuelt lenger.  

 

Sørvik skole har fått tildelt 200.000 kr til lekeapparater på skoleområdet. Det 

vil også bli byttet ut et huskestativ og en klatrevegg. Disse vil bli erstattet med 

samme lekeapparat.  

Etter gjennomgang i FAU er det følgende forslag som Solveig tar med videre 

med elevrådet og lærerne på skolen.  

Hinderløype 7:  

Link:  

https://www.kompan.no/lek/naturlekeplasser/robinia-hinderloyper/hinderloype-7 

 

 

https://www.kompan.no/lek/naturlekeplasser/robinia-hinderloyper/hinderloype-7


 

Aldebaran:  

Link:  

https://www.kompan.no/lek/lekesystemer/galaxy/aldebaran-6 

 

 

Emarald:  

Link: https://www.kompan.no/lek/corocord-klatrenett/spacenets/mini-spire-up 

 

I FAU møte ble det enighet om å prøve å ønske å få erstattet klatreveggen med Emarald 

klatrenett. Dette nettet kan 38 barn leke i samtidig kontra en klatrevegg som en og en kan 

klatre i. I tillegg på klatreveggen som er i dag må man få ordentlig fallunderlag og man må 

være sikker på at man sikrer barna godt. Vi klarte heller ikke finne noen klatrevegg hos 

leverandør på en slik klatrevegg som de har på skolen i dag.  

https://www.kompan.no/lek/lekesystemer/galaxy/aldebaran-6
https://www.kompan.no/lek/corocord-klatrenett/spacenets/mini-spire-up


FAU kan bidra med å sanere de lekeapparatene som skal erstattes for en kompensasjon til 

nye lekeapparater.  

FAU har fallunderlag liggende som kan benyttes som underlag til lekeapparatet.  

Dersom det er noe annet FAU kan bidra med for at man skal kunne få 

Hinderløype/Aldebaran og Emarald, så stiller FAU gjerne opp.  

 

Aksjonspunkter 
 Beskrivelse Ansvarlig Frist 

 
 
 

Ballbingen 

SMIL kjøper inn nye 
fotballnett til 
fotballmålene i ballbingen 
til våren 

Linda  

Ballbingen må limes på 
midten til våren 

Linda  

Uteområdet 
skolen 

Solveig sender inn ønske 
på lekeapparater til 
kommunen. Gir en 
oppdatering neste møte 

Solveig 26.04 

Skolemelk Stine tar en prat med Tine 
om det finnes noen andre 
løsninger for kjøleskap 

Stine 26.04 

Dugnad  Pusse og male benkene på 
skolen. Utføres av 5. klasse 
på dagtid. Solveig sjekker 
dette  

Solveig 26.04 

Halloween 
diskotek 

Diskuteres på neste møte  26.04 

 


